
                                            PROTOKOŁ  NR XL/09 
                     z posiedzenia XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 25 czerwca 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 17 Radnych. Czterech Radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pan Marek Głowacki, Pan Wojciech Kluczyński, Pan Wojciech Łysik, Pan Andrzej 
Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2009 r. 
8. Zapytania. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy (rondo); 
2) nadania nazwy ulicy (Rybienko Nowe); 
3) wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy na 2010 r. środków 

stanowiących fundusz sołecki; 
4) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009; 
5) zmian na stanowisku Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki; 
6) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie. 

10. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z.o.o.                                
w Wyszkowie za  2008 r. 

11. Informacja Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 
dotycząca działalności Spółki w roku 2008. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zniesienie z porządku obrad pkt.9.6 - 
uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie. 
P. Rojek, w związku z propozycją Burmistrza, zgłosił wniosek o zniesienie z porządku obrad 
pkt. 5 – Wybór Komisji Skrutacyjnej.  
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 1), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzym. się 
– 0) wybrano P. Jana Kacperskiego.  
 
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
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1. P. Grzegorz Wyszyński; 
2. P. Wojciech Rojek; 
3. P. ElŜbieta Piórkowska. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez Radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności za maj 2009 r.  
(załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 podziękował P. Burmistrzowi za szybką 
reakcję i uporządkowanie ul. Prostej (ścieŜki rowerowe). 
 
Ad. 8. 
1) W związku z projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (rondo), 
Przewodniczący Rady Miejskiej - P. J. Biernacki przekazał głos Panu Januszowi Decewiczowi, 
członkowi Zarządu Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa Wojskowego w Warszawie, który 
przybył na sesję w imieniu Kanclerza Kapituły Orderu Wojennego Virtuti Militari gen. 
Stanisława Nałęcz Komornickiego. P. Decewicz przybliŜył sylwetkę ppłk Witolda 
Szaniawskiego, którego imieniem ma być nazwane rondo. Ppłk Witold Szaniawski był 
oficerem 7 Pułku Ułanów Lubelskich. W czasie okupacji hitlerowskiej twórca i dowódca 
Dywizjonu Armii Krajowej „Jeleń”, współorganizator okręgu AK „Rajski Ptak”. Prowadził 
działania w rejonie Wyszkowa, Puszczy Białej, Tłuszcza i Łochowa. Członek Kapituły Orderu 
Wojennego Virtuti Militari. Odznaczony w 1944 r. Orederem Odrodzenia Polski oraz Orderem 
Virtuti Militari. Po wojnie represjonowany więzień we Wronkach. Znany z wielu publikacji 
historycznych. Honorowy Obywatel Miasta Mińsk Mazowiecki. Zmarł w Warszawie               
18 września 2003 r.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi  
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16 przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XL/298/09 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 
2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa                           
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Rybienko Nowe). 
Poinformował, Ŝe proponowana nazwa ulicy to: „ Dębowa” w miejscowości Rybienko Nowe. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi  
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Malinowski poprosił o uzasadnienie wybranej nazwy ulicy. 
P. Nasiadka poinformował, Ŝe z wnioskiem o nadanie nazwy „ul. Dębowa” wystąpił 
mieszkaniec Rybienka Nowego. Komisja nie znalazła przeciwwskazań do pozytywnego 
zaopiniowania proponowanej nazwy. 
P. Mickiewicz spytał, czy jest taka nazwa ulicy w Wyszkowie. 
P. Nasiadka poinformował, Ŝe nie ma takiej nazwy. 



 3 

 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10, przeciw –2, wstrzym.się – 3), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XL/299/09 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 
3) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Poinformował, 
Ŝe ustawa z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim, która weszła w Ŝycie z dniem                  
1 kwietnia 2009 r., umoŜliwiła gminom wyodrębnienie w budŜecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki. Środki funduszu mogą być przeznaczone na realizację zadań 
własnych gminy, słuŜą poprawie warunków Ŝycia mieszkańców i muszą być zgodne ze 
strategią rozwoju gminy. Jeśli nie zostaną wykorzystane w roku budŜetowym, wygasną wraz          
z upływem roku. Zgodnie z ustawą, gmina będzie miała moŜliwości uzyskania z budŜetu 
państwa zwrotu części wydatków poniesionych w ramach funduszu. Warunkiem przyznania            
w danym roku budŜetowym środków z funduszu, będzie złoŜenie przez sołectwo do burmistrza 
wniosku uchwalonego przez zebranie wiejskie. We wniosku trzeba będzie opisać 
przedsięwzięcia, które mają być sfinansowane z pieniędzy funduszu, przedstawić szacunkowe 
koszty i uzasadnienie. Kwotę funduszu dla poszczególnych sołectw wylicza się wg wzoru 
przedstawionego w ustawie, a jej wysokość zaleŜy od zasobności gminy i liczby mieszkańców 
danego sołectwa.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Curuł spytał, jaka będzie wysokość funduszu sołeckiego. 
Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe wstępnie oszacowano, Ŝe kwota na fundusz 
sołecki w Gminie Wyszków będzie kształtować się w granicach 300 tys. zł.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw –0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XL/300/09 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie                      
w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
4) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2009. Poinformował, Ŝe w stosunku do projektu uchwały, którą 
Radni otrzymali przed sesją, Burmistrz wprowadził następujące autopoprawki:  

1) zwiększenie wydatków na wykup gruntów od firmy „Lokum” w wysokości 1363230 zł 
oraz wzrost dochodów o taką samą kwotę z tytułu sprzedaŜy tych gruntów. Po 
wykupieniu gruntów od firmy „Lokum”, gmina zamierza podzielić je na mniejsze 
działki i sprzedać; 

2) wzrost wydatków na budowę ul. Przejazdowej w Skuszewie o kwotę 120.000 zł; 
3) wzrost wydatków na budowę ul. Szpitalnej w Wyszkowie o kwotę 300.000 zł; 

Po rozstrzygnięciu przetargów, okazało się, Ŝe oferty złoŜone przez firmy, są wyŜsze 
niŜ kwoty, które zaplanowano na ten cel w budŜecie gminy. 

4) zmniejszenie wydatków na budowę: sali gimnastycznej przy Szkole Podst. w Rybnie, 
sali gimnastycznej przy Szkole Podst. w Leszczydole Starym oraz boiska sportowego                        
w Rybienku Leśnym. Planowane jest równieŜ zmniejszenie wydatków na modernizację 
ul. Leśnej et. II, przebudowę Gimnazjum nr 2 oraz na rozliczenie z tytułu gwarancji              
i poręczeń. Łączne zmniejszenie wydatków na te cele to kwota 420.000 zł; 

5) zmiana nazwy w dziale 801, rozdział 80103, paragraf 6050 na „ Poprawa infrastruktury 
sportowo-rekreacyjnej oddziałów przedszkolnych w szkołach wiejskich”. 
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Następnie Skarbnik poinformował, Ŝe planowane zmiany w budŜecie, oprócz powyŜej 
przedstawionych autopoprawek Burmistrza, to w dochodach gminy: wzrost dochodów z tyt. 
wpływów z mandatów i grzywien o 40.000 zł oraz dotacja w wysokości 48.816 zł ( która 
znajdzie się równocześnie w wydatkach), na realizacje programu integracji obywateli 
Czeczenii, przebywających na terenie naszej gminy. Pozostałe zmiany w planowanych 
wydatkach to: dzierŜawa fotoradaru -40.000 zł, poprawa infrastruktury sportowo-rekreacyjnej 
oddziałów przedszkolnych w szkołach wiejskich Gminy Wyszków -65.000 zł, dotacja dla 
przedszkola nr 4 na doposaŜenie placu zabaw -3.000 zł oraz zmniejszenie rezerwy oświatowej 
o +68.000 zł. Dodał, Ŝe w załączniku nr 3 (limity wydatków na wieloletnie programy 
inwestycyjne w latach 2009 – 2012) została wprowadzona na 2010 r. kwota 4.260.902 zł oraz 
na 2011 kwota 2.960.965 zł na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Starym, 
Tulewie Górnym i Rybnie. Jest to warunek, aby gmina mogła ubiegać się o środki unijne na to 
zadanie. W załączniku nr 7 (plan przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej), zmniejszono wydatki na budowę kanalizacji sanitarnej              
w Rybienku Nowym o 100.000 zł, które przeznaczono na wymianę centralnego ogrzewania            
w Szkole Podstawowej w Olszance. 
P. Abramczyk poinformował, o tym Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki. pozytywnie 
zaopiniowała zmiany w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009, nie uwzględniając                       
w głosowaniu, proponowanych autopoprawek Burmistrza w sprawie ul. Szpitalnej                        
i ul. Przejazdowej. Autopoprwakę w sprawie ul. Szpitalnej i Przejazdowej, komisja przyjęła do 
wiadomości. 
Dodał, Ŝe Komisja przegłosowała wniosek formalny złoŜony przez Pana Jana Abramczyka,          
o ponowne ogłoszenie przetargu na budowę ul. Przejazdowej w Skuszewie.  
Komisja zawnioskowała równieŜ o przedstawienie na sesji w dn. 25.06.09 r. opinii radcy 
prawnego w sprawie zabezpieczeń dla Gminy Wyszków przed wszelkimi roszczeniami firmy 
Lokum, w stosunku do Gminy Wyszków, po wykupieniu przez nią gruntów. 
P. Kmiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

      P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. Poinformował równieŜ, Ŝe Komisja przegłosowała wniosek formalny  
P. Jana Malinowskiego, aby w budŜecie na rok 2009, zwiększyć o 400 tys. zł kwotę na 
dokończenie budowy ul. Granicznej. 
P. Biernacki spytał jakie będzie źródło pokrycia na zwiększenie powyŜszych wydatków. 
P. Nasiadka poinformował, Ŝe źródłem pokrycia wydatków, będą oszczędności                     
z rozstrzygniętych przetargów. 
P. Malinowski przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty na 
dokończenie ul. Granicznej w wysokości 200.000 zł. Teraz juŜ wie, Ŝe będzie potrzebne 
ok.300.000 zł, aby dokończyć budowę całej ulicy.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe nie rozstrzygnięto jeszcze wszystkich 
przetargów i nie wiadomo, czy na pozostałe, zaplanowane inwestycje wystarczy środków. 
MoŜe wystąpić wtedy konieczność zwiększenia deficytu budŜetowego. Dodał, Ŝe gmina 
podpisała porozumienie z MZD na przebudowę ul. Pułtuskiej (na odcinek od przejazdu 
kolejowego do ronda), która ma być wykonana jeszcze w tym roku. Koszty gminy, to 
przebudowa mediów w tej części ulicy. UwaŜa, Ŝe nie naleŜy zwiększać juŜ ilości zadań do 
wykonania w tym roku. Proponuje więc, wykonanie w roku bieŜącym zaplanowanej części            
ul. Granicznej, natomiast dokończenie jej - w roku przyszłym.  
P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny  Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych, o zwiększenie w budŜecie na 2009 r. środków na 
budowę ul. Granicznej w wysokości 400.000 zł. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 0, przeciw – 2, wstrzym.się – 13), odrzucili 
powyŜszy wniosek. 
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Następnie P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez P. Jana 
Malinowskiego, aby w budŜecie na 2009 r. przeznaczyć dodatkowe 300.000 zł na wykonanie          
w roku bieŜącym, modernizacji całej ul. Granicznej. Źródło pokrycia to oszczędności                 
po rozstrzygnięciu przetargu na budowę obwodnicy śródmiejskiej et. II. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzym.się – 5), przyjęli  
powyŜszy wniosek. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski stwierdził, Ŝe właśnie zostały zabrane, pieniądze przeznaczone 
na obwodnicę. UwaŜa, Ŝe jest to nieodpowiedzialne, gdyŜ inwestycja ta nie została jeszcze 
nawet rozpoczęta i moŜe być tak, Ŝe trzeba będzie wykonać dodatkowe prace np. zjazdy, wtedy 
nie będzie na to pieniędzy. UwaŜa, Ŝe budŜet i tak jest juŜ bardzo napięty, a załoŜony pewien 
poziom deficytu nie powinien być w czasach kryzysu zwiększany, bo kaŜdy kredyt kosztuje. 
Dodał, Ŝe jeŜeli takie incydenty będą się powtarzały, to nie będzie brał odpowiedzialności za 
budŜet.  
P. Mickiewicz, wracając do budowy ul. Szpitalnej, uwaŜa, Ŝe rozwiąŜe to problem 
komunikacyjny między ul. Serocką a 3 Maja. Sądzi, Ŝe moŜe uda się w ten sposób 
wyprowadzić ruch tirów z ul. Kasztanowej. 
P. Rojek nawiązał do budowy ul. Przejazdowej w Skuszewie. W związku ze zgłoszonym 
wnioskiem przez P. Abramczyka o ponowne ogłoszenie przetargu na budowę tej ulicy, 
poinformował, Ŝe cena budowy drogi w Skuszewie za m² jest wysoka, poniewaŜ 
zaprojektowane jest tam równieŜ odwodnienie, przebudowa linii energetycznej, dojazdy do 
posesji mieszkańców. Brak odwodnienia, będzie powodował, Ŝe nieruchomości połoŜone               
po sąsiedzku, będą systematycznie zalewane podczas opadów. 
P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny złoŜony przez Pana Jana Abramczyka 
o ponowne ogłoszenie przetargu na budowę ul. Przejazdowej w Skuszewie.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 1, przeciw – 9, wstrzym.się – 7), odrzucili 
powyŜszy wniosek. 
Radca Prawny – P. Małgorzata Łubińska odczytała opinię prawną dot. gwarancji dla Gminy 
Wyszków. Opinia ta to zapewnienie o tym, Ŝe firma „Lokum” zrzeka się roszczeń wobec 
gminy w sprawie ewentualnych odszkodowań, z chwilą nabycia przez gminę nieruchomości od 
spółki „Locum” (załącznik nr 3 do protokołu). 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2009. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 2, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XL/301/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 
2009, uwzględniając poprawkę dot. zwiększenia w budŜecie na 2009 r. wydatków                     
w wysokości 300.000 zł na wykonanie w roku bieŜącym modernizacji całej ul. Granicznej. 
 
Burmistrz – P. G. Nowosielski zaprosił wszystkich mieszkańców Wyszkowa oraz sołectw                  
z terenu Gminy Wyszków, na VII Międzysołeckie Igrzyska Sportowo-Rekreacyjne, które 
odbędą się 12 lipca o godz. 12ºº na placu przy Szkole Podstawowej w Gulczewie.  
Poinformował równieŜ, Ŝe w dniu dzisiejszym wszystkim radnym, sołtysom oraz 
przewodniczącym osiedli przekazano album pt. „Wyszków nad Bugiem”. Poprosił osoby, 
które nie otrzymały jeszcze albumu, o zgłoszenie się do Biura Rady Miejskiej. 
P. Decewicz w imieniu Kapituły Orderu Wojennego Virtuti Militari, podziękował Radnym za 
przyjęcie uchwały w sprawie nazwania ronda im. ppłk Witolda Szaniawskiego. 
 
5) P. Biernacki przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian na stanowisku 
Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki. Poinformował, Ŝe po wyborze jego osoby 
na Przewodniczącego Rady Miejskiej, zrezygnował z funkcji Przewodniczącego Komisji 
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Finansów i Gospodarki. W związku z powyŜszym prosi o zgłaszanie kandydatów na to 
stanowisko. 
P. Piórkowska zgłosiła kandydaturę P. Jana Abramczyka, informując, Ŝe do chwili obecnej,           
P. Abramczyk pełnił funkcję wiceprzewodniczącego komisji. 
P. Abramczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XL/302/09 w sprawie zmian na stanowisku Przewodniczącego 
Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Abramczyk podziękował Radnym za obdarzone zaufanie i wybór na stanowisko  
Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Biernacki ogłosił 15-minutową przerwę. 
 
Ad. 9. 
P. Teresa Jastrzębska – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji              
Sp. z o.o. przedstawiła sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji             
Sp. z o.o. w Wyszkowie za 2008 r. (załącznik nr 4 do protokołu). 
P. Abramczyk spytał, czy zakończenie modernizacji oczyszczalni, nastąpi w planowanym 
terminie tzn. do 30 czerwca 2009 r. 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe z powodu nie uzyskania parametru azotu, zgodnego              
z pozwoleniem wodno-prawnym, moŜliwe jest, Ŝe termin ten nie zostanie dotrzymany.  
P. Abramczyk spytał, czy poprawiła się sytuacja związana z nieprzyjemnymi zapachami, 
które odczuwali okoliczni mieszkańcy. 
P. Jastrzębska odpowiedziała, Ŝe na ostatniej radzie technicznej, byli przedstawiciele 
mieszkańców Rybienka Starego i stwierdzili, Ŝe sytuacja znacznie się poprawiła. Nie 
odczuwają w tej chwili nieprzyjemnych zapachów. 
P. Malinowski spytał, czy jest w planie modernizacja stacji uzdatniania wody. 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe tak. Modernizacja zostanie przeprowadzona ze względu na 
zły stan techniczny znajdujących się tam urządzeń. 
P. Malinowski spytał, czy Pan Bogusław Suska dalej znajduje się w składzie Rady 
Nadzorczej. 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe nie. Pana Suskę zastąpił od maja 2009r. Pan Adam Warpas. 
P. Nasiadka poprosił o wyjaśnienie sprawy, która niepokoi tamtejszych mieszkańców,                  
a dotyczy azbestowych rur wodociągowych, znajdujących się na terenie osiedla Parceli 
Huckich. 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe stanowisko wyjaśniające całą sprawę, zostało podane do 
prasy, niestety prasa tego nie opublikowała. P. Jastrzębska stwierdziła, Ŝe Ŝadne naukowe 
analizy nie potwierdzają, Ŝe azbest z rur jest szkodliwy dla zdrowia. Sam azbest moŜe 
szkodzić, natomiast woda w nim płynąca nie. Pani Jastrzębska zapewniła, Ŝe woda                         
z miejskiego wodociągu jest regularnie badana i kontrolowana i nie stanowi zagroŜenia dla 
zdrowia. Poinformowała równieŜ, Ŝe Państwowy Zakład Higieny uwaŜa, Ŝe nie ma potrzeby 
natychmiastowej wymiany rur wodociągowych. 
P. Abramczyk spytał, czy PWiK moŜe określić ilość sieci azbestowo-cementowych, 
znajdujących się na terenie tego osiedla. 
P. Wiśniewski – Wiceprezes Zarządu PWiK poinformował, Ŝe z dokumentacji, które 
posiada przedsiębiorstwo, wynika, Ŝe na terenie osiedla Parceli Huckich, znajdują się rury 
Ŝeliwne i rury stalowe. Nigdzie nie ma zapisu o rurach azbestowo-cementowych.  
P. Malinowski poinformował, Ŝe w latach 70-tych nie uŜywano rur azbestowo-cementowych. 
Te które były zastępowano rurami Ŝeliwnymi. 
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P. Pękul stwierdził, Ŝe z prowadzonej dyskusji wynika, Ŝe sprawa nie jest do końca 
wyjaśniona. UwaŜa, Ŝe naleŜy rozwiać wszelkie wątpliwości, zlokalizować i zobrazować na 
mapkach, gdzie i na jakich osiedlach przebiegają rury azbestowo-cementowe. 
P. Mickiewicz zgłosił brak pokryw na studzienkach kanalizacyjnych w ul. Kasztanowej. 
 
Ad. 10. 
P. Sławomir Rutkowski – Prezes Zarządu  Wyszkowskiego Towarzystwa Społecznego 
przedstawił informację Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego                
Sp. z o.o. dotyczącą działalności Spółki w roku 2008 (załącznik nr 5 do protokołu). 
P. Karpiński spytał, w którym miejscu przewidziana jest lokalizacja dla nowych mieszkań 
WTBS-u. 
P. Rutkowski poinformował, Ŝe są dwie moŜliwości: jedna to działka pozyskana po rozbiórce 
przedszkola (własność gminy), druga to działka przy ul. Prostej (część działki to własność 
PWiK). 
 
Ad. 11. 
P. Nasiadka prosi ponownie o interwencję odpowiednich słuŜb, w sprawie wycięcia krzewów 
przy ul. Wyszkowskiej w Natalinie. Poinformował, Ŝe juŜ od dłuŜszego czasu pobocze 
zarośnięte jest do samego asfaltu, co powoduje utrudnienia w ruchu pieszych (brak chodnika) 
oraz słabą widoczność przy wyjazdach z podrzędnych ulic. Sytuację pogarsza brak oświetlenia 
ulicznego. Podobna sytuacja jest równieŜ na ul. Wyszkowskiej w Leszczydole Nowinach. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe jest to pewna uciąŜliwość dla mieszkańców, ale nie jest tak 
źle. Dodał, Ŝe w wydziale brakuje juŜ środków na takie zadania, ale zobowiązał się, w miarę 
moŜliwości, pomóc w rozwiązaniu tych problemów. 
P. Kacperski zgłosił brak zadaszenia i ławki na przystanku autobusowym komunikacji 
miejskiej przy ul. Daszyńskiego. Mieszkańcy proszą o zamontowanie na tym przystanku 
przynajmniej ławki. 
P. Karpiński zauwaŜył, Ŝe na terenie miasta znajduje się wiele suchych drzew. ZagraŜają one 
mieszkańcom oraz nie poprawiają wyglądu estetycznego miasta. UwaŜa, Ŝe powinno się 
dokonać inwentaryzacji tych drzew i usunąć te, które stwarzają zagroŜenie. 
P. Pękul zabrał głos w sprawie wydanego kilka dni temu, albumu fotograficznego                        
pt. „Wyszków nad Bugiem”. UwaŜa, Ŝe to wydanie, to brak profesjonalizmu. Radni,  będący 
równieŜ członkami Komisji Promocji i Kultury, nie mięli moŜliwości zapoznania się                      
z materiałami zdjęciowymi, zgromadzonymi do albumu. UwaŜa, Ŝe zamieszczone zdjęcia nie 
promują naszego miasta. Dodał, Ŝe w Wyszkowie jest dwóch fotografów Wojciech 
Smółkowski i Wiesław Czapski, których zdjęcia ukazują piękno Wyszkowa i chociaŜ 
pokazywane są na wystawach w Polsce, w tym albumie wykorzystano je sporadycznie. UwaŜa 
takŜe, Ŝe są w Wyszkowie obszary takie jak: natura, środowisko i kapitał ludzki, począwszy od 
„Sylaby” a na „Spinakerze” kończąc, których w albumie zabrakło. Dodatkowe błędy to brak 
podpisów pod zdjęciami, brak wersji angielskojęzycznej oraz brak numeracji stron.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski stwierdził, Ŝe nie zna się na fotografii, ale jego ocena 
subiektywna jest jak najbardziej pozytywna. Dodał, Ŝe album posiada pewne wady, ale są to 
drobne błędy, które zostały poprawione w erracie. Album przeznaczony jest dla Polaków, więc 
wersja angielskojęzyczna nie jest konieczna. Album ma ograniczoną objętość, więc z wielu 
zdjęć trzeba było zrezygnować. Poinformował, Ŝe spotyka się w ogromnej większości,                  
z pozytywnymi opiniami na jego temat. Od chwili wydania, widać duŜe zapotrzebowanie na 
album. Dodał, Ŝe następne wydanie musi być lepsze, bogatsze. Podziękował za wszystkie 
krytyczne uwagi, gdyŜ posłuŜą one do tego, aby następne opracowanie było doskonalsze. 
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P. Wiesław Czapski spytał, co dzieje się w sprawie zmian w regulaminie o odpadach, co dalej 
z wnioskami zgłoszonymi na posiedzeniach Zespołu ds. utrzymania czystości i porządku                
w Gminie Wyszków. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe zostanie dokonane podsumowanie działania 
tego zespołu i wtedy szerzej zostanie powiedziane o działaniach, które są wprowadzane                
w Ŝycie. 
P. Arbaszewski przypomniał, Ŝe zmienił się stan prawny ul. Zakolejowej w Wyszkowie                
i w związku z tym prosi o ujęcie tego zadania w inwestycjach, w planach budŜetowych na rok 
2010. Następna sprawa dotyczy przedsięwzięcia kompleksowej modernizacji osiedla Matejki. 
W związku z powyŜszym, chciał zaproponować, aby poszerzyć zasięg tych działań                   
i przeanalizować moŜliwości poprawy estetyki równieŜ innych ulic, prostopadłych do                  
ul. Matejki (m.in.ul. Krótka, Zielona). 
P. Piórkowska poinformowała, Ŝe pojawiła się szansa pozyskania środków na nowe place 
zabaw dla szkół, w ramach programu „Radosna Szkoła”. Chciała się dowiedzieć, czy                   
w budŜecie są zaplanowane środki na ten program.  
Z-ca Burmistrza – P. Teresa Trzaska poinformowała, Ŝe przygotowywany jest projekt na 
place zabaw przy szkołach wiejskich. 
P. Szczuka – „Nowy Wyszkowiak” zwróciła się z prośbą, o zamieszczenie na stronie 
internetowej urzędu, planu wszystkich miejscowości wiejskich, w których zostały nadane 
nazwy ulic. 
 
Ad. 13. 
O godz. 13.15, uznając porządek obrad XL Sesji Rady Miejskiej za wyczerpany, 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

    
 
 Protokołowała                               Sekretarz obrad                      Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                         Jan Kacperski                            Józef Biernacki  
 
 
 
 
 

 
 


